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PROTOKÓŁ NR XV/20 

z zdalnego posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 18 listopada 2020 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 

1. Pan Waldemar Borczyk                  - przewodniczący Komisji  

2. Pan Józef Kowal                             - wiceprzewodniczący Komisji 

3. Pan Robert Grabowski                    - członek Komisji 

4. Pan Sebastian Jasiński                   - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XV posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIV posiedzenia Komisji. 

5. Rozpatrzenie anonimowej skargi z dnia 5 listopada 2020 r. na Wicedyrektora Zespołu 

Szkół nr 1 w Wieluniu.  

6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

7. Zamknięcie XV posiedzenia Komisji. 

 

Pkt 1 

Otwarcie XV posiedzenia Komisji. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

otworzył XV posiedzenie komisji i powitał radnych obecnych na posiedzeniu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
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stwierdził, po imiennym wyczytaniu z listy obecności, że na 4 członków komisji obecnych 

jest 4, czyli obrady są prawomocne.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, kto ma uwagi do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Poinformował, że w porządku obrad wkradł się błąd, ponieważ skarga jest z dnia 4 

listopada, a nie 5. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad . 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 4 głosach „za”) przyjęła porządek obrad komisji (głosowało 4 członków komisji). 

 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XV posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIV posiedzenia Komisji. 

5. Rozpatrzenie anonimowej skargi z dnia 4 listopada 2020 r. na Wicedyrektora Zespołu 

Szkół nr 1 w Wieluniu.  

6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

7. Zamknięcie XV posiedzenia Komisji. 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XIV posiedzenia Komisji. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XIV posiedzenia komisji. Nikt nie zgłosił 

zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XIV posiedzenia komisji.  
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 4 głosach „za”) przyjęła protokół z XIV posiedzenia komisji  

(głosowało 4 członków komisji). 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie anonimowej skargi z dnia 4 listopada 2020 r. na Wicedyrektora Zespołu 

Szkół nr 1 w Wieluniu. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, że do komisji wpłynęła skarga, jako anonim i jest opinia radcy prawnego, że 

anonimów nie powinno się rozpatrywać, ale że ta sprawa dotyczy spraw ideologicznych, jak 

i obyczajowych, to uważa, że komisja powinna z urzędu zająć się tą sprawą. Stwierdził, że 

radni zapoznali się ze skargą. Udzielił głosu radnemu Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski powiedział, że zapoznał się z tą skargą, z tym pismem i 

przypomniał, że kiedyś komisja rozpatrywała anonimowe skargi radni doszli do wniosku, że 

nie będą rozpatrywali tych skarg. Powiedział, że on nie wie, co ma rozpatrywać. Nie zgodził 

się ze słowami przewodniczącego, że skarga jest ideologiczna. Stwierdził, że jeżeli ktoś 

chce kogoś skarżyć to powinien się przede wszystkim podpisać, a na komisji powinna być 

osoba skarżąca oraz osoba, której skarga dotyczy. Zawnioskował, aby nie rozpatrywać tej 

skargi. 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

udzielił głosu radnemu Kowalowi. 

Radny Józef Kowal – wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przekazał, że on również uważa, że ta skarga nie powinna być rozpatrywana, ponieważ to 

jest anonim i nie ma nawet komu udzielić odpowiedzi na tę skargę. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pan Waldemar Borczyk odczytał 

opinię radcy prawnego pani Beaty Zając z dnia 5 listopada 2020 r. oraz opinię 

uzupełniającą z 12 listopada 2020 r. 

 Opinie w przedmiotowej sprawie stanowią załącznik do protokołu. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że on także jest za tym, aby nie rozpatrywać takiej skargi ze względu na 
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anonim. Jednak komisja musi tę skargę przekazać pani dyrektor Zespołu Szkół nr 1 na ul. 

Wojska Polskiego. Stwierdził,  że zarzuty w skardze są poważne i nawet jeśli ta skarga by 

nie wpłynęła, to z racji publicznych publikacji jakie odbyły się w internecie pani dyrektor 

powinna podjąć kroki w celu wyjaśnienia tej sprawy. Według niego dotyczy to sprawy 

ideologiczno-obyczajowej. Stwierdził, że rzeczą nie do przyjęcia jest, aby takie sugestie 

były kierowane przez nauczyciela, wychowawcę a jeszcze zastępcę dyrektora szkoły. 

Według jego oceny dyrektor powinien podąć kroki w celu wyjaśnienia tej sprawy. Zauważył, 

że te wydruki są czytelne, więc nie jest to sprawa anonimowa. Zaproponował, żeby tę 

skargę przekazać pani dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu oraz do wiadomości do 

zwierzchników pani dyrektor, czyli starosty wieluńskiego oraz pana naczelnika Wydziału 

Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. Jego zdaniem ta skarga powinna dotrzeć również do 

Kuratorium Oświaty, celem wyjaśniania. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Udzielił 

głosu radnemu Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski zauważył, że w piśmie skarżącym jest napisane, że pani 

dyrektor namawiała wszystkich wychowawców, aby usprawiedliwiali uczniów, którzy byli na 

strajku. Podkreślił, że to jest nieprawda. Zauważył, że pani wicedyrektor nie pisze tego 

sama, ponieważ ona wykonuje polecenia. Nie zgodził się z przewodniczącym komisji, że w 

jakiejkolwiek szkole średniej nauczyciele namawiają uczniów na jakieś ideologie. Podkreślił, 

że jest to nieprawda i niesamowite kłamstwo. On też może napisać skargę na tą osobę, 

która to napisała, ale pierwszą rzeczą jest to, aby ta osoba się podpisała pod swoją skargą. 

Powiedział, że byłby ostrożny jeśli chodzi o Kuratorium Oświaty. Poinformował radnych, że 

pani dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu przez okres 10 lat pozyskała dla powiatu 20 

mln zł. Powiedział, że on chętnie spotkałby się z tą panią, która to napisała, aby to 

udowodniła. Powiedział, że te wiadomości były wysyłane tylko i wyłącznie do nauczycieli, 

więc osobą, która pisała tą skargę musi być chyba nauczyciel. Zaznaczył, że rodzice i 

uczniowie nie mają dostępu do wiadomości z Librusa, jeśli chodzi o korespondencję między 

dyrektorem szkoły a nauczycielami. Nie zgodził się ze zdaniem, że „niech nauczyciele uczą 

nasze dzieci do matury. Konsekwencji za oblane matury nie poniesie żaden nauczyciel, ani 

dyrektor, co pozwala na wagary dzieci, ale może mieć to dla nich konsekwencje w 

przyszłym życiu”. Obecnie są prowadzone zajęcia zdalne. W dniu wczorajszym zdalnemu 

nauczaniu mógł przyjrzeć się wicestarosta wieluński pan Krzysztof Dziuba, ponieważ był w 

szkole. Poinformował, że nauczyciele uczą do przedmiotów maturalnych i do egzaminów, 

ale to przede wszystkim od ucznia zależy czy się nauczy czy nie. Stwierdził, że to rodzice 

są od kontrolowania pewnych rzeczy. Podkreślił, że tę skargę komisja powinna odrzucić, 
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ponieważ nie jest ona podpisana. Jego zdaniem to pan starosta lub wicestarosta powinien 

porozmawiać z panią dyrektor na ten temat. Uważa, że nie trzeba tego pisma przekazywać 

do Kuratorium Oświaty. Stwierdził, że nie wierzy w to, że pani wicedyrektor napisała 

jakąkolwiek wiadomość do nauczycieli, do rodziców czy do uczniów, bez porozumienia z 

panią dyrektor. 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że gdyby on to pisał, to nie pisałby skargi, a potwierdzenie faktu, aby dotarło to do 

większej publiczności oraz do struktur powiatu wieluńskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pan Waldemar Borczyk odczytał maile od 

pani wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1, które stanowią załącznik do skargi. 

Pisma w ww. sprawie stanowią załącznik do protokołu. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

stwierdził, że z tych maili wynika, że można było się tylko zalogować i iść na strajk i mieć obecność. 

Powiedział, że to jest potwierdzenie działań pani dyrektor. Udzielił głosu radnemu Jasińskiemu. 

Radny Sebastian Jasiński odniósł się do słów radnego Grabowskiego, który twierdzi, że to 

pisała pani i zaprzeczył, ponieważ w piśmie występuje rodzaj męski. Powiedział, że jeżeli to, co 

mówi radny Grabowski jest prawdą, że pani wicedyrektor działa w porozumieniu, czy na polecenie 

pani dyrektor, to jest zasadnym poinformowanie organu wyższego. Zauważył, że jeśli tak jest, to 

trudno, aby pani dyrektor powiedziała, że coś jest źle. Powiedział, że rozpatrzenie skargi, czy jest 

ona zasadna, czy nie, nie jest w kompetencji radnych. Stwierdził, że przekazanie tego do pani 

dyrektor oraz do starosty i pana naczelnika jest zasadne. Uważa on również, że organem 

nadrzędnym jest Kuratorium i należy ją przekazać jako skarga niezasadna. 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że nie ma żadnych wątpliwości, że w związku z opinią prawną przekazujemy tę skargę 

pani dyrektor Zespołu Szkół nr 1 oraz do pana starosty i pana naczelnika. Stwierdził, że tę skargę 

powinni również przekazać do Kuratorium Oświaty i Wychowania, czy takie zachowania, które 

panują w Zespole Szkół nr 1, są zgodne z prawem, aby nie mieć wątpliwości, czy w przyszłości 

zajmować się takimi sprawami. Poprosił o opinię pana sekretarza. 

Pan Andrzej Chowis – sekretarz powiatu powiedział, że to nie jest pierwszy przypadek, 

kiedy do Rady Powiatu wpływa pismo, które jest nazwane skargą i nie jest podpisane. Były już takie 

przypadki np. z drogą na Leniszki. W Kpa jest jednoznacznie określone, że niepodpisane pismo nie 

traktuje się jako skargę. Dodał, że jeżeli wychodzi się z tego, że nie jest to skarga, to wszystkie inne 

przepisy, które mówią o rozpatrywaniu skarg, nie obwiązują. Dodał, że organ, który otrzymał takie 

pismo może je sam rozpatrzyć, według swojego uznania, albo przekazać je wg kompetencji. 
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Zauważył, że gdyby to była formalna skarga, to Rada Powiatu by się nią nie zajmowała. Komisja 

musi zdecydować, czy przekazywać to pismo, czy nie, ponieważ może zostawić to pismo bez 

rozpatrzenia. Zauważył, że jest to kwestia uznaniowa, ponieważ formalnie nie jest to skarga. 

Powiedział, że można to pismo zostawić bez rozpatrzenia, albo komisja zajmuje się tym jako 

pismem, albo przekazuje to pismo do pani dyrektor.  

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że zgodnie z wypowiedzią pana sekretarza i opinią radcy prawnej, Komisja nie powinna 

zajmować się tą skargą. Należy ją przekazać do pani dyrektor. Dodał, że jeżeli pni dyrektor będzie 

chciała to wyjaśni tą sprawę, a jeśli nie, to zostawi to bez rozpatrzenia. Zaznaczył, że będzie taka 

informacja do wiadomości do pana starosty i do pana naczelnika.  

Radny Józef Kowal - wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgodził 

się.  

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, kto jest za przekazaniem skargi zgodnie z opinią radcy prawnej do dyrektora Zespołu Szkół 

nr 1 w Wieluniu oraz do wiadomości do pana starosty i do pana naczelnika Wydziału Edukacji? 

Natomiast jeżeli chodzi o Kuratorium, to stwierdził, że można z tym poczekać. Pan sekretarz go 

przekonał. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) w załączeniu przekazała anonimowe pismo z dnia 4 listopada 2020 r. do 

dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu (głosowało 4 członków Komisji). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, że do Komisji wpłynęło pismo Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18 

listopada 2020 r. znak: FN.3221.69.2020. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się 

nie zgłosił. W związku z powyższym zamknął punkt w porządku obrad. 
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Pkt 7 

Zamknięcie XV posiedzenia komisji. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zamknął XV posiedzenie komisji i podziękował wszystkim. 

 

 

Protokołowała:   

 
 
Paulina Bednik 

Inspektor 


